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F - behandling: 
Hans Erik Waage (Ap): Spørsmål om luktproblem frå avfall frå Feddie Distillery på tomta til Kjell 
Samnøy. Formannskapet ber rådmannen sjå på saka og ha ein dialog med eigar. Samrøystes vedteke.  
Kamilla Karlsen (Ap): Spørsmål om Fedje kommune har lærlingar no. Rådmannen v/personalsjef 
svarte at me lyste ut saman med opplæringskontoret i vår, men fekk ingen aktuelle søkjarar. 
Silje Gullaksen (H): Fedje Høgre ynskjer att ein ser på situasjonen kring bosset på ferjekaien. 
Rådmannen svarte at dette er eit kjent problem som vert jobba med. Gullaksen spurte om mogleg å 
vurdere anna plassering. 
Otto-Andre Nordby (H): Bør kommunen vurdere å ta i mot nye flyktningar? Ordførar svarte at me 
ikkje har gjeldande vedtak om mottak av flyktningar. Rådmannen svarte at har vurdert, men krev 
politisk vedtak og behov for busetjing av flyktningar. Ordførar følgjer saka opp vidare. 
Kamilla Karlsen (Ap): Krevjande med svært store møteinnkallingar - mogleg å få innkalling to veker 
før formannskapsmøte? Rådmannen sa at det i så fall vil ha eindel konsekvenser. 
 

F - vedtak: 
Luktproblem frå avfall frå Feddie Distillery på tomta til Kjell Samnøy. Formannskapet ber rådmannen 
sjå på saka og ha ein dialog med eigar.  
 
Samrøystes vedteke.  
 
 
 
 
 


